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Heléne Nordahl Ordförande    Protokoll 
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1.Föregående mötes protokoll. 
Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
2.Årsstämma. 
Styrelsen tackar alla som var närvarande. Som ni fått information om ska det hållas en ny års-
stämma på grund av nya offerter. 
 
3.Ekonomi. 
Några frågor om det nya debiteringssystemet har uppkommit, och diskuterats med vår kassör. 
 
4.Konstituering av styrelsen och firmatecknare. 
Carl Persson valdes till kassaförvaltare under valperioden.  
Carl Persson har rätt att teckna föreningens konton. 
Martti Huttunen valdes till vice ordförande under valperioden. 
Susanne Svensson valdes till sekreterare under valperioden. 
Till firmatecknare var för sig, men vid ingående av avtal, två gemensamt, valdes 
Heléne Nordahl, ordförande och Martti Huttunen, vice ordförande. 
 Ordförande, vice ordförande och kassaförvaltare har attesträtt för löpande räkningar för förening-
ens medlemmar. 
 
4.Arvoden. 
Frågan om styrelsens arvoden bordlades till nästa styrelsemöte. 
 
5.Protokolljusterare. 
Martti Huttunen valdes till protokolljusterare under valperioden. 
 
6.Byte av takpannor garage/förråd. 
Ny inbjudan till årsstämma har delats ut på grund av nya offerter. Offerterna om byte av takpannor 
har blivit dyrare. Vi måste ha en extra stämma. Endast denna fråga kommer att behandlas. 
 
7.Snöröjning. 
Green/Landscaping som vi har haft ett antal år, har i år använt en annan entreprenör i vårt om-
råde. Diskussioner med Green/Landscaping förs om hur ev. vidare samarbete, skall gå till. Dessu-
tom passar vi på att ta in fler offerter för att se om någon annan entreprenör kan vara aktuell. 
 
8.Sandlåda marklag 8. 
Marklag 8 hade en fråga på stämman om att göra om sandlådan till en samlingsplats. De gjorde 
klart att det skulle vara temporärt och lätt skulle gå att återställa. Styrelsen vill ha in skriftligen hur 
det är tänkt att se ut och påskrifter från alla berörda. 
 
9.Gungor i marklag 1. 
Gungorna i marklag 1 är i dåligt skick. Anders Hidfors och Martti Huttunen fick i uppdrag att besik-
tiga gungorna i hela området och beställer det som behövs för att se till att våra gungor inte är tra-
siga. 
 
 
 



 

 

 
 
10.Kapning av träd samt borttagande av gräsmatta marklag 3. 
Kapning av träd vid parkering. Marklaget får själva sköta att ta bort de grenar som hänger ner och 
savar ned bilar. Om man anser att man inte klarar det själva får man ta kontakt med någon i områ-
det för hjälp med detta. Om man inte vet någon får man ta kontakt med styrelsen som kan för-
medla hjälp. 
En skrivelse har inkommit från marklag 3 att man vill ta bort gräsmatta utmed vägen mellan 
marklag 3 och 4. Styrelsen tillstyrker skrivelsen men marklaget får bekosta det själva. 
 
11.Förhållningsregler i lokalen med mera. 
Regler om vad som gäller i lokalen kommer att sättas upp på väggen i lokalen. 
Anders Hidfors fick i uppdrag att köpa in en ny dammsugare till lokalen. Nya sophorstar kommer 
också att köpas in.  
Städmedel, såsom såpa, annat rengöringsmedel, diskmedel med mera får man ta med sig hemi-
från. 
 
12.Arbetsgrupp för att undersöka och ta fram förslag gällande fiber. 
Martti Huttunen fick i uppdrag att maila ut intresseanmälan angående fiber. 
 
13.Övriga frågor. 
Rolf Mattsson har fått i uppdrag att köpa in färg till gemensamma byggnader. Se informationsbla-
det angående målning.  
 
 
14.Nästa styrelsemöte. 
Nästa styrelsemöte kommer att hållas 160524 i lokalen klockan 19.00. 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras   Ordförande 
 
 
 
Susanne Svensson   Martti Huttunen  Heléne Nordahl 


